

Terms & Conditions:

1. "Student Storage Offer 2020" is for local full-time student with a valid student ID.
2. Register user must be 18 years old or above.
3. All storage fee is on monthly basis and minimum rental of one month.
4. This offer applies to new customers renting from 1 June - 30 September 2020.
5. Luggage Storage:
 - Present valid student ID and credit card upon drop off to enjoy this offer.
 - Drop off date should be on or before 30 September 2020.
6. Valet Storage:
 - For Valet Storage, please refer to Door to door service on <https://valet.redboxstorage.com.hk/?lang=en>
 - Valet service pickup & return location must be at the campus.
 - Invoice date should be dated on or before 30 September 2020.
 - All special offer order should be completed by 30 September 2020.
7. Self-storage:
 - Present valid HKID/passport and student ID upon move-in to enjoy this offer.
 - Present proof of address (utility / bank statement within the last 3 months).
 - Move-in date should be on or before 30 September 2020.
8. Standard rate will apply to any extensions.
9. For more details, please contact our customer service hotline at +852 2556 1116 or email to enquiry@redboxstorage.com.hk (Daily 10am – 6pm)
10. Offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers.
11. All matters and disputes will be subject to the final decision of RedBox Storage Limited.

條款及細則：

1. 此優惠適用於持有有效本地全日制學生證之學生。
2. 客戶須年滿 18 歲或以上。
3. 倉存按月收費和最少租用 1 個月。
4. 此優惠適用 2020 年 6 月 1 日至 9 月 30 日期間之新客戶。
5. 行李暫存
 - 客戶須出示有效學生證及以信用卡付款。
 - 暫存日期須在 2020 年 9 月 30 日或之前。
6. 上門收送服務
 - 收送地址須為大學或專上院校地址。
 - 發票及運送日期須在 2020 年 9 月 30 日或之前。
7. 自存迷你倉
 - 客戶須出示有效學生證及香港身份證明或護照。
 - 客戶須出示最新三個月發出的本港住址證明文件。
 - 起租日期須在 2020 年 9 月 30 日或之前。
8. 優惠結束後，客戶會以標準收費繼續使用服務。
9. 如需了解更多詳情，請致電 +852 2556 1116 或電郵至 enquiry@redboxstorage.com.hk 聯絡我們的客戶服務熱線了解更多詳情。(每日上午 10 時至下午 6 時)
10. 此優惠不可與其他推廣優惠同時使用。
11. 所有事宜和爭議將由紅盒迷你倉做出最終決定。